

WAS IST LOS AM SAMSTAG

Beginne Deinen Morgen mit einem tiefen Atemzug. Erfülle Dich mit dem Duft des Meeres und tanke Kraft aus der Natur die Dich umgibt!

WHAT TO DO ON SATURDAY

Start your morning with a very deep breath and fill your soul with the smell of the sea and plants surrounding you!



elgouna.com



hotels.elgouna.com

orascomhm.com



ORASCOM
Hotels Management

ACTIVITY OF THE DAY

Soak up the sun, as you enjoy a cold refreshing drink and the smooth tunes of our in house DJ at Cook's Club weekly pool party from 12.00pm till Sunset (Entrance Fee applicable)

For reservations and more information, contact your Hotel's Front Desk.

Venue:
Cook's Club

WHERE TO DINE

Enjoy tonight's specially ripe, dry-aged Beef at the one and only **Marina Steakhouse**. The restaurant an unusual ambience of a candle-lit casual dinner with amazing views of the **Abu Tig Marina**. To perfect your night, visit **The Bartender** and try one of the special cocktails, just next door.

For reservations and more information, contact your Hotel's Front Desk.
Dine Around El Gouna Privileges apply.

Venue:
Marina Steakhouse & Bartender Bar,
Captain's Inn, Abu Tig Marina

AKTIV-PROGRAMM

Tanken Sie die warme Sonne, genießen Sie einen erfrischenden Drink und die smoothen Klänge unseres DJ's bei unserer wöchentlichen Pool Party von 12 Uhr bis zum Sonnenuntergang (gebührenpflichtig)

Location: Cook's Club

GENUSS-EMPFEHLUNG

Gönnen Sie sich heute Abend ein gut gereiftes Dry Age Beef in unserem einzigartigem **Marina Steakhouse**. Allein die lässig-schicke Atmosphäre, in perfekter Lage mit Blick auf die **Abu Tig Marina**, ist schon einen Besuch wert. Um die Nacht abzurunden, schauen Sie auf einen coolen Cocktail beim **The Bartender** vorbei (gleich neben an).

Für weitere Informationen und Reservierung einfach an der Rezeption melden. Es gilt das Dine Around El Gouna-Programm

Location:
Marina Steakhouse & Bartender Bar,
Captain's Inn, Abu Tig Marina

YOUR NIGHT OUT

For an active and exciting evening, you can visit our paddle tennis course for a fun game with your friends, and perhaps a round of the Go-Kart next door.

Venue:
Paddle Tennis courts & Go Karts course

TIPS FOR A GREAT STAY

Shop for a cause! Visit the Egyptian House showroom where 50-60 low income widowed/divorced women are empowered and taught to create beautiful high quality Egyptian cotton products to increase their income. Choose between amazing sheets, towels, dolls, duvet covers and so much more!

Venue:
Egyptian House, next to El Gouna Farm.

DEIN ABEND-DEINE NACHT

Für einen sportlich-aufregenden Abend, können Sie mit Freunden auf unserer Padel-Tennis Anlage eine Runde spielen oder nebenan Go-Kart fahren!

Location:
Padel Tennis courts & Go Karts course

TIPS FÜR EINEN UNVERGESSLICHEN URLAUB

Shoppen für den guten Zweck. Im Egyptian House lernen und arbeiten 50-60 Frauen aus sozial schwachen Verhältnissen (verwitwet, geschieden u.ä.). Hier werden Sie befähigt wunderschöne, qualitativ sehr hochwertige Produkte aus Ägyptischer Baumwolle herzustellen, um so Ihren Unterhalt zu sichern. Wählen Sie aus handgefertigten Decken, Tüchern, Puppen, Bettbezügen und vielem mehr!

Location: Egyptian House, neben der El Gouna Farm

This is only a sample of what can be done in El Gouna. For a full destination overview, please refer to El Gouna App.

Download the
EL GOUNA APP

